

Mercedes-Benz and Bestune Auto Finance Campaign Terms & Conditions	شروط وأحكام حملة مرسيدس-بنز وبستيون للتموليل السيارات
1. The campaign runs from November 1 st , 2024, to January 31 st , 2025.	1. تمتد فترة الحملة الترويجية من 1 نوفمبر 2024 إلى 31 يناير 2025.
2. To qualify, participants must purchase a new vehicle from Mercedes-Benz or Bestune during the campaign period.	2. يجب على المشاركين الراغبين في التأهل للفوز بمكافآت الحملة شراء مركبة جديدة من مرسيدس-بنز أو بستيون خلال فترة الحملة.
3. Customers will be rewarded with credit card points based on the type of vehicle purchased as detailed below:	3. يكافأ الزبائن بنقاط في بطاقة الائتمان وفقاً لنوع المركبة المشتراة كما هو موضح أدناه:
3.1. Purchase any vehicle from Al Haddad Motors:	3.1. شراء أي مركبة من شركة الحداد موتورز
3.1.1. Reward of 50,000 credit card points (equivalent to BD 500)	3.1.1. مكافأة قدرها 50,000 نقطة في بطاقة ائتمان (ما يعادل 500 دينار بحريني).
3.1.2. Eligible for a SIGNATURE card with a reduced limit of BD 1,000-1,500	3.1.2. التأهل للحصول على بطاقة VISA SIGNATURE بحد ائتماني مخفض بين 1000-1500 دينار بحريني.
3.2. Purchase of G-Class	3.2. شراء سيارة من طراز G-Class
3.2.1. Reward of 50,000 credit card points (equivalent to BD 500)	3.2.1. مكافأة قدرها 50,000 نقطة في بطاقة الائتمان (ما يعادل 500 دينار بحريني).
3.2.2. 3 Year Service Plus (Equivalent to \$5,000)	3.2.2. خدمة صيانة (بلاس) لمدة 3 سنوات (ما يعادل 5000 دولار أمريكي).
3.2.3. Eligible for an infinite card (reduced limit upon head of cards approval)	3.2.3. التأهل للحصول على بطاقة INFINITE (الحد المخفض حسب موافقة رئيس دائرة البطاقات).
3.3. Purchase of Any Electric Vehicle:	3.3. شراء أي سيارة كهربائية
3.3.1. Reward of 50,000 credit card points (equivalent to BD 500)	3.3.1. مكافأة قدرها 50,000 نقطة في بطاقة الائتمان (ما يعادل 500 دينار بحريني).
3.3.2. 3 Year Service Plus (Equivalent to \$2,500)	3.3.2. خدمة صيانة (بلاس) لمدة 3 سنوات (ما يعادل 2500 دولار أمريكي).
3.3.3. Eligible for an infinite card (reduced limit upon head of cards approval)	3.3.3. التأهل للحصول على بطاقة INFINITE (الحد المخفض حسب موافقة البنك)
3.4. Purchase of Any Maybach:	3.4. شراء أي سيارة من طراز (مايباخ)
3.4.1. Reward of 100,000 credit card points (equivalent to BD 1,000)	3.4.1. مكافأة قدرها 100,000 نقطة في بطاقة الائتمان (ما يعادل 1000 دينار بحريني).
3.4.2. 3 Year Service Plus (Equivalent to \$4,000)	3.4.2. خدمة صيانة (بلاس) لمدة 3 سنوات (ما يعادل 4000 دولار أمريكي).
3.4.3. Eligible for an INFINITE card (reduced limit upon head of cards approval)	3.4.3. التأهل للحصول على بطاقة INFINITE (الحد المخفض حسب موافقة البنك).
3.5. Purchase any vehicle from Bestune:	3.5. شراء أي سيارة من طراز (بستيون)
3.5.1. Reward of 10,000 credit card points (equivalent to BD 100)	3.5.1. مكافأة قدرها 10,000 نقطة في بطاقة الائتمان (ما يعادل 100 دينار بحريني).

<p>3.5.2. Eligible for a SIGNATURE card with a reduced limit of BD 1,000-1,500</p> <p>4. Credit card points must be utilized by the same customer who purchased the vehicle.</p> <p>5. The purchased vehicle must remain in the possession of the customer until the end of the campaign period.</p> <p>6. The bank reserves the right to modify the terms and conditions at any time after obtaining approval from the relevant authorities.</p> <p>7. Any discounts or additional offers provided as part of the campaign are non-transferable and cannot be exchanged for cash or other products.</p> <p>8. The bank reserves the right to disqualify any participant found to be engaging in fraudulent activities or not complying with the terms and conditions.</p> <p>9. The bank reserves the right to verify the eligibility of all participants and disqualify any eligibility that do not comply with the terms and conditions.</p> <p>10. Rewards and offers are non-transferable and cannot be exchanged for cash or other benefits.</p> <p>11. The bank may communicate with participants regarding the campaign through various channels including SMS, email, and social media.</p> <p>12. Participants' personal information will be used in accordance with the bank's privacy policy and data protection regulations.</p> <p>13. In the event of any dispute regarding the campaign, the bank's decision will be final and binding.</p> <p>14. The bank will not be liable for any loss, damage, or injury sustained by participants as a result of</p>	<p>3.5.1. مكافأة قدرها 10,000 نقطة في بطاقة ائتمان (ما يعادل 100 دينار بحريني).</p> <p>3.5.2. التأهل للحصول على بطاقة SIGNATURE بحد ائتماني مخفض بين 1000-1500 دينار بحريني.</p> <p>4. تمنح نقاط بطاقة الائتمان المستخدمة لنفس الزبون مشتري السيارة</p> <p>5. يجب أن تبقى السيارة المشتراة في حيازة الزبون حتى نهاية فترة الحملة.</p> <p>6. يحق للبنك تعديل الشروط والأحكام في أي وقت بعد الحصول على موافقة الجهات المعنية.</p> <p>7. لن تحول الخصومات أو العروض الإضافية التي تقدم كجزء من الحملة إلى نقد أو تستبدل بمنتجات أخرى.</p> <p>8. يحتفظ البنك بالحق في استبعاد أي مشارك في حال ثبوت تورطه في أنشطة احتيالية أو عدم امتثاله للشروط والأحكام.</p> <p>9. يحق للبنك التحقق من أهلية جميع المشاركين واستبعاد أي مؤهل لا يتوافق مع الشروط والأحكام.</p> <p>10. ستكون العروض المقدمة غير قابلة للتحويل إلى نقد أو فوائد أخرى.</p> <p>11. يمكن للبنك التواصل مع المشاركين بشأن الحملة من خلال قنوات متنوعة بما في ذلك الرسائل النصية والبريد الإلكتروني ووسائل التواصل الاجتماعي.</p> <p>12. ستستخدم المعلومات الشخصية للمشاركين وفقاً لسياسة الخصوصية واللوائح الخاصة بحماية البيانات للبنك.</p> <p>13. يكون قرار البنك هو النهائي والملزم في حالة وجود أي نزاع بشأن الحملة.</p> <p>14. لن يكون البنك مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر أو إصابة يتعرض لها المشاركون نتيجة المشاركة في الحملة، باستثناء الحالات التي لا يمكن فيها استبعاد هذا المسؤولية بموجب القانون.</p>
---	---

<p>participating in the campaign, except where such liability cannot be excluded by law.</p> <p>15. Any applicable taxes on the are the responsibility of the customers.</p>	<p>15. يقع على عاتق المستفيدين دفع أي ضرائب تفرض على العروض الترويجية.</p>
--	--

